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Interpelacja 

W sprawie umieszczenia na budynku reklamy serialu Warszawianka (lokalizacja przy ul.  Jeżyckiej, przy 

skrzyżowaniu z ul. Poznańską).  

  

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Otrzymałem pytanie od mieszkańca miasta, dotyczące legalności reklamy serialu 

Warszawianka, która pojawiła się przy ul. Jeżyckiej, co ważne reklama ta została 

przygotowana z użyciem technologii LED. 

W związku z powyższym:  

1. Proszę o przedstawienie informacji na temat legalności reklamy w takiej formie i w tym 

miejscu. 

2.  Proszę o informację, czy ta konkretna forma reklamy spełnia wymogi przyjętej przez Radę 

Miasta Poznania Uchwały Krajobrazowej. 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski  

Radny Miasta Poznania 

 

 


